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PROTOKÓŁ Nr  89/2017 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 28 czerwca 2017 roku, godz.13.30 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk - Rzecznik Prasowy Starosty 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o zgłaszanie uwag do 
porządku obrad. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poprosił o rozszerzenie porządku obrad o punkt 6. 
Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw społecznych w sprawie 
wyrażenia zgody na podjęcie dodatkowego zatrudnienia przez dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach.  
 
Innych uwag nie zgłoszono.  
 
Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii 

wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn: 
„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 737 na odcinku od km 34+720 do km  36+612 na 
terenie gminy Kozienice, polegającej na budowie drogi pieszo-rowerowej, chodnika, drogi 
dojazdowej oraz oświetlenia”. 

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach.  

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży.  

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

powołania Sławomira Andrzeja Idzikowskiego na stanowisko dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach.  
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6. Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw społecznych w sprawie 
wyrażenia zgody na podjęcie dodatkowego zatrudnienia przez dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

 
7. Sprawy różne. 
 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad -  Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 737 na 
odcinku od km 34+720 do km  36+612 na terenie gminy Kozienice, polegającej na budowie 
drogi pieszo-rowerowej, chodnika, drogi dojazdowej oraz oświetlenia”. 
 
Wniosek dotyczył prośby o wydanie opinii do wniosku złożonego przez Burmistrza Kozienic 
działającego z upoważnienia Zarządu Województwa Mazowieckiego w sprawie wydania 
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej 
nr 737 na odcinku od km 34+720 do km  36+612 na terenie gminy Kozienice, polegającej na 
budowie drogi pieszo-rowerowej, chodnika, drogi dojazdowej oraz oświetlenia”. 
Po dokonanej analizie Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z 
terenu powiatu radomskiego pozytywnie zaopiniował przedmiotowy wniosek nie wnosząc 
żadnych uwag.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 364/2017 w sprawie 
opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn: 
„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 737 na odcinku od km 34+720 do km  36+612 na 
terenie gminy Kozienice, polegającej na budowie drogi pieszo-rowerowej, chodnika, drogi 
dojazdowej oraz oświetlenia”. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2016 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. Wymóg taki 
nakłada na samodzielne publiczne zakłady opieki zdrowotnej ustawa o rachunkowości.  
Roczne sprawozdanie finansowe za 2016 rok SPZZOZ w Pionkach podlegało również badaniu 
przez biegłych rewidentów, ponieważ średnioroczne zatrudnienie, w przeliczeniu na pełne etaty 
w 2015 roku wyniosło 236, oraz suma aktywów bilansu na koniec roku obrotowego 2015 
stanowiła kwotę  14.353.438,27 zł , tj. równowartość 3.368.165,73 euro (14.353.438,27: 4,2615 
– tabela A kursów średnich NBP nr 254/A/NBP/2015 z dnia 31.12.2015 r.). 
Z przedstawionych informacji o przychodach i kosztach wynika, że w 2016 roku prowadzona  
przez SPZZOZ w Pionkach działalność przyniosła stratę w kwocie – 1.016.351,74 zł (wartość 
amortyzacji wynosi 817.455,59 zł), w związku z powyższym zachodzi konieczność pokrycia 
przez powiat straty w kwocie 198.896,15 zł.  
 Przyczyną powstania straty są m.in. ustalone w kontraktach przez NFZ zaniżone stawki 
za usługi medyczne w stosunku do kosztów rzeczywistych, brak finansowania usług 
ponadlimitowych, koszty zwiększonej amortyzacji sprzętu i budynków w związku 
z dokonanymi zakupami i inwestycjami. Dodatkowo na zwiększenie straty wpłynęło 
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nieoptymalne wykorzystanie Bloku Operacyjnego oraz zmniejszenie wpływów Oddziału 
Ginekologiczno – Położniczego w związku ze wstrzymaniem przyjmowania porodów- brak 
lekarza neonatologa.  
Biegli rewidenci stwierdzili, że istnieje zagrożenie kontynuowania przez jednostkę działalności 
w roku następnym w niezmniejszonym istotnie zakresie. Jednak biorąc pod uwagę specyfikę 
świadczonych usług, szeroko rozumiane usługi medyczne, można przyjąć zasadność 
kontynuacji działalności szpitala.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 365/2017 w 
sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2016 Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 
3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Ił ży. 
 
Wniosek dotyczył zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2016 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży.  
Roczne sprawozdanie finansowe za 2016 rok SPZZOZ - Szpitala w Iłży również podlegało 
badaniu przez biegłych rewidentów, ponieważ średnioroczne zatrudnienie, w przeliczeniu na 
pełne etaty, w 2015 roku wyniosło 196,09, oraz suma aktywów bilansu na koniec roku 
obrotowego 2015 stanowiła kwotę  13.023.252,64 zł , tj. równowartość 3.056.025,49 euro 
(13.023.252,64 : 4,2615 – tabela A kursów średnich NBP nr 254/A/NBP/2015 z dnia 
31.12.2015 r.).  
Z przedstawionych informacji o przychodach i kosztach wynika, że prowadzona w 2016 roku 
przez SPZZOZ Szpitala w Iłży działalność przyniosła stratę w kwocie – 433.332,37 zł (wartość 
amortyzacji 1.318.435,56 zł), w związku z powyższym nie zachodzi konieczność pokrycia 
straty przez powiat.  
Przyczyną powstania straty są m.in. ustalone w kontraktach przez NFZ zaniżone stawki za 
usługi medyczne w stosunku do kosztów rzeczywistych, brak finansowania usług 
ponadlimitowych, koszty zwiększonej amortyzacji sprzętu i budynków w związku 
z dokonanymi zakupami i inwestycjami.  
Biegli rewidenci stwierdzili, że pomimo mogących wystąpić utrudnień w utrzymaniu płynności 
finansowej nie istnieje zagrożenie kontynuowania przez jednostkę działalności w roku 
następnym po badanym w niezmniejszonym istotnie zakresie.  
  
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 366/2017 w 
sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2016 Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Ił ży. Stanowi ona załącznik 
Nr 4 do protokołu.  
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie powołania Sławomira Andrzeja 
Idzikowskiego na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
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W związku z odwołaniem ze stanowiska dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach pana Aleksandra Gawlika zaszła konieczność 
wyboru nowego dyrektora. Komisja Konkursowa w wyniku przeprowadzonego postępowania 
konkursowego wybrała w dniu 8 czerwca 2017 r.,  Pana Sławomira Andrzeja Idzikowskiego 
jako kandydata na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach. Do kompetencji Zarządu Powiatu Radomskiego należy 
podjęcie decyzji w sprawie powołania wybranego kandydata. 
 
Starosta Radomki Mirosław Ślifirczyk  poprosił o zabranie głosu Sekretarz Powiatu Renaty 
Mazur, która była członkiem Komisji Konkursowej.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że były dwie kandydatury na stanowisko 
dyrektora SPZZOZ w Pionkach, pana doktora Sławomira Idzikowskiego oraz pana Andrzeja 
Kalmana, który nigdy nie pracował w szpitalu i nie miał kontaktu ze służbą zdrowia. Pan 
Idzikowski na wszystkie pytania Komisji odpowiadał z niewątpliwą znajomością tematu. 
Przedstawił też wizję funkcjonowania szpitala, która była konkretna i spójna.  Na pytanie o 
redukcję personelu odpowiedział, że na tym etapie nie jest w stanie na nie odpowiedzieć, 
dodając że można szukać oszczędności gdzie indziej. Pan Idzikowski zna przepisy, projekty do 
zmian w ustawie zatem to człowiek przygotowany i merytoryczny do zajmowania takiego 
stanowiska. Komisja w pełnym składzie nie miała wątpliwości i jednogłośnie zagłosowała za 
tą kandydaturą.   
 
Członkowie Zarządu po przeprowadzonej dyskusji powołali pana Sławomira Idzikowskiego na 
stanowisko dyrektora SPZOZ w Pionkach na okres 6 lat tj. od 1 lipca 2017 do 30 czerwca 2023 
roku, z wynagrodzeniem 11.200 brutto miesięcznie. – uchwała Nr 367/2017 w sprawie 
powołania na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.    
 
Na posiedzenie Zarządu został poproszony pan Sławomir Idzikowski, zostały mu 
przedstawione warunki na jakich został powołany na stanowisko dyrektora.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski przyjął warunki zaproponowane przez 
członków Zarządu. Podziękował za zaufanie i obiecał, że zrobi wszystko, aby nie zawieść 
zaufania i poprosił, aby traktować jego kandydaturę, ofertę jako chęć poprawy sytuacji Szpitala 
w Pionkach. Uczyni wszystko co w jego mocy łącznie ze zmobilizowaniem pracowników do 
tego, aby ten Szpital służył ludziom, tak jak służyć powinien, czyli w miarę ich potrzeb. 
Zagwarantował współpracę z samorządem, z powiatem taka jaka powinna być, czyli na 
zasadach partnerskich, pełnego zrozumienia i bez zatajania jakichkolwiek elementów, czyli 
przy pełnej jawności. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że na poprzednim posiedzeniu 
Zarządu zdecydowali o przeznaczeniu po 1 mln złotych na remonty dla Szpitala w Pionkach i 
w Iłży. Jest to finansowanie pomysłów, które będzie miał nowy dyrektor. Zatem będą 
oczekiwali od dyrektora propozycji w tym zakresie. Dodał, że w budżecie jest 1 mln złotych na 
wsparcie RIT-owskich konkursów.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski stwierdził, że ma pewne przemyślenia, 
które na pewno będzie konsultował z Zarządem.  
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Członek Zarządu Adam Siczek poinformował, że były deklaracje finansowe dwóch 
samorządów m. Pionki i gm. Pionki. Szykują się duże inwestycje. Należałoby maksymalnie te 
deklaracje wykorzystać, niech nie zapominają o tym, że obiecywali środki, bo 90% pacjentów 
jest właśnie z tych gmin.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał, czy dyrektor ma już jakiś pomysł jeśli 
chodzi o inwestycje.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski odpowiedział, że na razie są jeszcze 
zawieszeni w przepisach, ale pewne zapisy aktów prawnych budzą niepokój co do najbliższej 
przyszłości a chodzi o zapis dotyczący świadczenia nocnej i świątecznej pomocy lekarskiej. Ta 
działalność z punktu widzenia szpitala jest dochodowa. Jest ona też bardzo potrzebna 
mieszkańcom. Zgodnie z zapisem w ustawie nocna pomoc lekarska musi znajdować się przy 
SOR-ze lub Izbie Przyjęć przy Oddziale Wewnętrznym. Szpital w Pionkach na dzień dzisiejszy 
takiej formy świadczenia usług przy Izbie Przyjęć nie ma, ponieważ na  ulicy Harcerskiej 
praktycznie nie ma Izby. Izba, która tam się znajduje nie jest zarejestrowana. Mają jedynie 
czasowe pozwolenia do końca tego roku na działalność, wydane przez służby Wojewody w 
związku z tym jest pilna potrzeba, aby nie stracić kontraktu na nocną pomoc lekarską, żeby 
poprawiły się tam zdecydowanie warunki udzielania świadczeń dla pacjentów. Dlatego należy 
tam dobudować kilka; trzy, cztery pomieszczenia w systemie parterowym, winda w obiekcie 
jest. Zbudowanie minimalnym kosztem, bo to jest koszt budowlanki  plus minimalne 
wyposażenie aparat EKG, leżanka, gabinet zabiegowy, toaleta i parking. Jeżeli tego nie spełnią 
to służby Wojewody rozliczą go, że Izba Przyjęć mieści się w gabinecie zabiegowym 
pielęgniarek a poza tym utracą, co byłoby bardzo niekorzystne przede wszystkim dla 
pacjentów, ale także dla szpitala olbrzymie pieniądze, bo utracą kontrakt na nocną pomoc 
lekarską. Dwa tygodnie temu byli z Naczelnikiem Wydziału Zdrowia panem Kozubkiem na 
spotkaniu z Ministrem Zdrowia panem Radziwiłłem, który podkreślał, że sobie nie wyobraża 
innej formuły działania niż to żeby  NPL była przy Izbie Przyjęć przy Oddziale Wewnętrznym, 
bo to z jednej strony odciąża tę Izbę a z drugiej strony pacjenci wiedzą gdzie iść, a jeżeli 
wymagają pilnej pomocy to od razu ją dostają na miejscu.  Do NPL nie trafiają pacjenci 
chirurgiczni, trafiają pacjenci z gorączką, z dziećmi.  

Odnośnie modernizacji szpitala na ulicy 15 stycznia stwierdził, że na tym etapie nie 
widzi możliwości prowadzenia działalności położniczej a co za tym idzie projekt, który zakłada 
modernizację, a tak naprawdę budowę od nowa szpitala na ulicy 15 stycznia jest zupełnie 
niecelowy, szalenie kosztowny i nie ośmieliłby się przekonywać Zarządu, że jeżeli będzie 
zrealizowana ta inwestycja za 8 mln złotych to sytuacja szpitala i pacjentów w tym szpitalu 
radykalnie się zmieni. Najważniejszą w tej chwili sprawą, łatwiejszą do udźwignięcia to 
wybudowanie przybudówki do istniejącego budynku na własnym terenie, byłby to koszt około 
300.000 złotych.  Jeśli chodzi o blok operacyjny to temat na dłuższe opowiadanie, bo najpierw 
muszą wykazać, że są w stanie zmienić profil funkcjonowania tego Szpitala na bardziej 
użyteczny i bardziej efektywny a wtedy zwróci się do Zarządu z prośbą o ewentualną 
inwestycję. Nie widzi takiej potrzeby w tej chwili, aby Zarząd, Rada Powiatu inwestowała tak 
wielkie środki, które będą niewykorzystane.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że były ogłoszone dwa konkursy, 
których nabory kończyły się 31 maja w zakresie kardiologii i onkologii. O tym, że dyrektor 
zrezygnował z onkologii wiedzieli, zapytał jak przedstawia się sprawa kardiologii.     
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Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski odpowiedział, że dyrektor podjął 
decyzję o nieskładaniu wniosku, ponieważ wstępna ocena wojewody była negatywna. Ocena 
ta była przekazana drogą mailową. Nie trafiła do niego.    
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poprosił, aby przed sesją Rady Powiatu, która jest 
zaplanowana na 30 czerwca br. dotrzeć do tej oceny, bo na Radzie Powiatu muszą taką 
informację przekazać. Radni pewnie będą zaskoczeniu taką sytuacją, ponieważ cały czas 
myśleli, że Pionki złożyły wniosek na kardiologię na kwotę 360.000 złotych, bo taką mieli 
informację od dyrektora Gawlika.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że przed 30 czerwca 
br. przekaże panu Staroście taką informację. Dodał, że on nie otrzymał i nie widział żadnego 
pisma oficjalnego w tej sprawie. Główna księgowa poinformowała go, że otrzymała opinię 
drogą mailową i musi ją odszukać.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powrócił do pomysłu budowy Izby Przyjęć i stwierdził, aby 
nie postawić czegoś zbyt małego. Praktycznie będzie tam taki świąteczny ośrodek zdrowia. 
Ludzie z czasem przyzwyczają się, że to jest miejsce gdzie w każdej chwili mogą pójść. 
Poprosił, aby dyrektor to przeanalizował, przemyślał bo może należy coś większego postawić.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że oczekują od dyrektora propozycji, 
wizji wartych sfinansowania.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw społecznych w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie dodatkowego 
zatrudnienia przez dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na to, aby dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir 
Idzikowski mógł podjąć dodatkowe zatrudnienie jako Lekarz Koordynator Centrum  
Dyspozytorskiego w Radomskiej Stacji Pogotowia Ratunkowego, jako lekarz dyżurny (w 
sytuacjach koniecznych) na Oddziale Chirurgii Ogólnej w Samodzielnym Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach oraz na udzielanie konsultacji lekarskich w 
Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach (na wezwanie). Obecnie Pan Sławomir Idzikowski pracuje w w/w 
placówkach. Zgodnie z zapisami ustawy o działalności leczniczej „Kierownik podmiotu 
leczniczego niebędącego przedsiębiorcą, z którym podmiot tworzący nawiązał stosunek pracy 
na podstawie powołania, umowy o pracę albo zawarł umowę cywilnoprawną, wykonujący 
zawód medyczny, może udzielać świadczeń zdrowotnych, jeżeli zawarta z nim umowa 
przewiduje taką możliwość.”  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poprosił dyrektora o kilka słów na temat 
dodatkowych zajęć. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że Lekarz Koordynator 
Ratownictwa to funkcja, która jest ulokowana w systemie ratownictwa medycznego w ramach 
Centrum Powiadamiania Ratunkowego i Centrum Dyspozytorskiego, które mieści się w Straży 
Pożarnej w Radomiu na ulicy Traugutta. Jest to jednoosobowe stanowisko, któremu podlega 
34 karetki, które są w rejonie radomskim. Lekarz Koordynator służy swoją wiedzą, wspomaga 
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karetki, które mają wątpliwości gdzie jechać z pacjentem i czy w danym szpitalu są miejsca, 
ale przede wszystkim w przypadku jakichkolwiek zdarzeń trudnych masowych wypadków, 
funkcję dyspozytora przejmuje Koordynator i zarządza karetkami i siłami ratownictwa 
medycznego. Funkcję tę pełni tylko i wyłącznie w formie dyżurów, czyli od godziny 16 do 
godziny 7.30. Nie ma żadnej kolizji z czasem pracy dyrektora, poza tym są to dyżury dowolnie 
przez niego dodatkowo brane, tylko i wyłącznie w formie umowy – zlecenia i nie polegają na 
udzielaniu świadczeń medycznych. Nie ma żadnej kolizji z pracą szpitala, ponieważ nie ma 
kontaktu w żaden sposób z pacjentem. Ma kontakt tylko i wyłącznie z zespołami ratownictwa 
medycznego.  
Jako lekarz dyżurny, bardzo rzadko, sporadycznie jeżeli na chirurgii mieli kłopoty z ułożeniem 
dyżurów w okresie wakacyjnym, to brał pojedyncze dyżury. To było raz, dwa razy w roku.  
Również na umowę zlecenie tak że nie jest to liczone od pensji dyrektora, tylko stawką 
dyżurową jak lekarz.  
W ZOL-u jest na zasadzie takiej, że pani kierownik, czy pielęgniarka dzwonią do niego z prośbą 
o konsultację, bo coś się dzieje z pacjentem.  Zawsze służy pomocą. Chirurg jest jednym z 
lekarzy wymaganych przez NFZ, który musi być wykazany w obsadzie. Nie jest to zajęcie 
dodatkowo płatne. Jest to w ramach pensji. 
 
Wicestarosta Radomki Leszek Margas zapytał, czy dyrektor ma jakieś plany; bilans 
otwarcia, zamknięcia.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski poinformował, że dla jasności sytuacji 
i przecięcia pewnego rodzaju informacji, które w sposób zamierzony, bądź nie do niego 
docierają i na pewno do Zarządu, chciałby aby odbył się bilans zamknięcia i otwarcia. Chciałby 
powołać komisję, do pracy której prosiłby o oddelegowanie pracownika ze Starostwa, który 
byłby czynnikiem zewnętrznym, bo chciałby sprawdzić stan gospodarki, bo oprócz tego co jest 
formalne i znane, bilanse to umie czytać, natomiast nie miał dostępu do umów – zleceń do 
gospodarki zakupowej i wielu innych rzeczy. Chciałby aby ta sytuacja została wyjaśniona, żeby 
już nie było potrzeby do niej wracać. Jako zastępca dyrektora nigdy nie podpisywał listy 
wynagrodzeń. Na dniach zwróci się do Starosty o oddelegowanie pracownika do pracy w 
komisji. Chodzi mu przede wszystkim o umowy – zlecenia, delegacje, zakupy takich środków 
jak telefony służbowe, laptopy. Żeby wiedział za co odpowiada.           
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że są do dyspozycji jeśli chodzi o taką 
osobę, która byłaby w tym zespole. Dodał, że dyrektor może liczyć na ich daleko idącą pomoc, 
bo wszystkim zależy na tym, aby było dobrze.    
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Sławomir Idzikowski opuścił posiedzenie Zarządu. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 368/2017 w 
sprawie wyrażenia zgody na podjęcie dodatkowego zatrudnienia przez dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. Stanowi 
ona załącznik Nr 6 do protokołu.    
    
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że zwrócił się do niego pracownik 
Biura Radomskiego Obszaru Funkcjonalnego z pytaniem, czy bałaby możliwość udostepnienia, 



8 

 

czy przekazania koncepcji budowy ścieżek rowerowych zrobionej przez powiat, ażeby ROF 
nie musiał wykonywać tej samej pracy.  
Dyrektor PZDP telefonicznie rozmawiała z autorem tej koncepcji, który wyraził na to zgodę, 
oczywiście o ile Zarząd przychyli się do takiego przekazania, to on wtedy wystąpi pisemnie 
żeby nie było jakiegoś problemu z prawami autorskimi.    
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd stwierdził, że za mało mają wiedzy, aby podjąć decyzję 
w tej sprawie. Temat jest otwarty, ale na tyle skomplikowany, że wymaga opinii prawnej i  
fachowej konsultacji.        
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 89 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.14.50. 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 
 
 
 


